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ZÁPISNICA  č.18/2024 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kovarce,  

konaného dňa 05.09.2024o 18:00 hod. 
 

 

Prítomní: p. Pavol Bobula, p. Daniel Bobula, p. Martin Borovka, p. Miloš Buraj, p. Erich Gregor, 

PhDr. Gabriela Buchová, p. Miroslav Bucha (prezenčná listina). 

 
 
 

Program: 
 

1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kovarce. 

3. Voľba návrhovej komisie. 

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

5. Kontrola plnenia uznesení. 

6. Návrh Rozpočtového opatrenia č. 5/2024/OZ - schválenie. 

 a) Dôvodová správa k Návrhu Rozpočtového opatrenia č. 5/2024/OZ. 

 b) Stanovisko Komisie finančnej a správy obecného majetku. 

7. Sťažnosť pána Michala Vrbu. 

8. Interpelácie poslancov. 

9. Rôzne. 

10. Diskusia. 

11. Záver. 

 

 

 

 

1. Otvorenie  

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Kovarce otvoril starosta obce Kovarce Ing. Andrej Čopík. 

Privítal všetkých prítomných a konštatoval, že zasadnutia sa zúčastňuje 7 poslancov, takže obecné 

zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

 

 

 

2. Schválenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kovarce. 

Starosta obce požiadal poslancov o vyjadrenie k návrhu programu zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, ktorý dostali poslanci spolu s pozvánkou. 

PhDr. Buchová podala návrh na doplnenie obsahu bodu rokovania č. 9 – „Rôzne“ o rozpravu 

o príprave návrhu VZN Obce Kovarce o údržbe zelene, čistoty obce a kosenie trávnatých plôch. 

Starosta obce požiadal poslancov o hlasovanie o doplnenie obsahu bodu rokovania č. 9 – „Rôzne“: 

Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ - 7 poslancov  

„proti“ – 0 poslancov  

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Uznesenie č. 216/IX/2024, písm. A, bod 1: 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce schvaľuje doplnenie obsahu bodu rokovania č. 9 – „Rôzne“ 

o návrh poslankyne PhDr. Gabriely Buchovej na rozpravu o príprave návrhu VZN Obce Kovarce o 

údržbe zelene, čistoty obce a kosenie trávnatých plôch. 
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Starosta obce predniesol žiadosť p. Chotára Vladimíra a manž. Soni o otvorenie a zmenu Územného 

plánu obce Kovarce. Predložili tú istú žiadosť ako už bola podaná v minulosti, z toho dôvodu nie sú 

priložené prílohy.  

Hlavný kontrolór sa vyjadril, že nevidí dôvod, prečo zaradiť do programu rokovania, nič nové 

nepodali. Poslanec Bobula D. navrhol zaradiť žiadosť do ďalšieho najbližšie programu rokovania 

Obecného zastupiteľstva. 

Starosta obce požiadal poslancov o hlasovanie o zaradenie žiadosti do bodov rokovania Obecného 

zastupiteľstva: 

Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ - 1poslanec (PhDr. Buchová) 

„proti“ –  4 poslanci (p. Gregor, p. Bobula P., p. Buraj, p. Borovka) 

„zdržal sa hlasovania“ – 2 poslanci (p. Bucha, p. Bobula D.) 

Uznesenie č. 216/IX/2024, písm. B, bod 1: 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce neschvaľuje doplnenie bodu programu rokovania obecného 

zastupiteľstva o nasledovný bod: Žiadosť pán Vladimíra Chotára a manž. Soni, bytom 956 15  

Kovarce 298 o otvorenie a zmenu Územného plánu obce Kovarce. 

 

Uznesenie č. 216/IX/2024, písm. C, bod 1: 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce odporúča starostovi obce, Ing. Andrejovi Čopíkovi, zaradiť 

žiadosť pána Vladimíra Chotára a manž. Soni, bytom 956 15  Kovarce 298, po doplnení všetkých 

v texte žiadosti spomínaných príloh do programu najbližšieho rokovania Obecného zastupiteľstva. 

 

Poslanci OZ nemali žiadne ďalšie pripomienky a doplnky k programu rokovania. Starosta obce 

požiadal o hlasovanie za schválenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kovarce 

dňa 05.09.2024: 

Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ -7 poslancov 

„proti“ – 0 poslancov  

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Uznesenie č. 216/IX/2024, písm. D, bod 1: 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce schvaľuje program zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 

Kovarce dňa 05. septembra 2024: 

1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kovarce. 

3. Voľba návrhovej komisie. 

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

5. Kontrola plnenia uznesení. 

6. Návrh Rozpočtového opatrenia č. 5/2024/OZ - schválenie. 

 a) Dôvodová správa k Návrhu Rozpočtového opatrenia č. 5/2024/OZ. 

 b) Stanovisko Komisie finančnej a správy obecného majetku. 

7. Sťažnosť pána Michala Vrbu. 

8. Interpelácie poslancov. 

9. Rôzne. 

10. Diskusia. 

11. Záver. 
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3. Voľba návrhovej komisie. 

Pre vypracovanie návrhu uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta obce Ing. Andrej 

Čopík navrhol komisiu v zložení: poslanec Gregor Erich, poslanec Bobula Daniel a poslanec 

Borovka Martin. 

Požiadal poslancov o vyjadrenie k zloženiu komisie. Poslanci nemali pripomienky, starosta obce 

dal hlasovať za schválenie návrhovej komisie pre vypracovanie uznesení: 

Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ - 7 poslancov  

„proti“ – 0 poslancov  

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Uznesenie č. 217/IX/2024, písm. A, bod 1: 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce volí návrhovú komisiu v zložení: p. Gregor, p. Bobula D. a p. 

Borovka. 

 

 

 

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

Starosta obce Ing. Andrej Čopík určil overovateľov zápisnice: poslanec Bobula Pavol a poslanec 

Bucha Miroslav. 

Za zapisovateľku zápisnice zo zasadnutia obecného zastupiteľstva určil pracovníčku obce Kovarce: 

Mgr. Veroniku Mikulovú. OZ zobralo uvedené na vedomie: 

Uznesenie č 217/IX/2024, písm. B, bod 1, 2: 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce berie na vedomie: 

1.Určenie overovateľov zápisnice: p. Bobula P. a p. Bucha. 

2.Určenie zapisovateľky zápisnice: Mgr. Veronika Mikulová. 

 

 

 

5. Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva obce Kovarce. 

Starosta obce Ing. Andrej Čopík predniesol uznesenia zo dňa 02.05.2024, 31.05.2024 a 20.06.2024. 

 

➢ Uznesenie č. 193/V/2024, písm. C, bod 1: 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce odporúča starostovi obce Kovarce, Ing. Andrejovi Čopíkovi, 

prizvať odborníka, aby vykonal prehliadku a určil príčinu vzniknutého stavu v byte. č. 6 v bytovej  

jednotke Kovarce č. 543, ktorú má v nájme p. Hula Rastislav s manž. Stanislavou, bytom Kovarce 

543.  

Starosta obce telefonoval s p. Hulom, ktorý mu nepotvrdil vadu, nie sú plesne, momentálne je dlhé 

obdobie sucha. Má za to, že posledná oprava zabrala, ale to sa uvidí až pri najbližšom daždi. 

Uznesenie je splnené. 

 

➢ Uznesenie č. 202/V/2024, písm. E, bod 1: 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce odporúča starostovi obce pripraviť Dohodu o rozsahu 

rekonštrukčných prác nebytových priestorov miestnosti č. 6 a č. 7 nájomníkom BeliDent s.r.o., 

Kovarce 159, IČO 52020606. 

Starosta obce skonštatoval, že práce už boli ukončené. 

 

➢ Uznesenie č. 213/VI/2024, písm. B, bod 1: 

Obecné zastupiteľstvo obce súhlasí s predĺžením doby trvania Nájomnej zmluvy s Rímsko-

katolíckou cirkvou Farnosť Kovarce o 10 rokov, t. j. od 01.01.2026 do 31.12.2035 a uzatvorením 

Dodatku k pôvodnej Nájomnej zmluve v zmysle tohto Uznesenia. 
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Starosta obce informoval poslancov, že uznesenie je splnené, dodatok zmluvy sa následne doloží 

k Žiadosti o NFP k projektu „Vodozádržné opatrenia v obci Kovarce“. 

 

Uznesenie č 218/IX/2024, písm. A, bod 1: 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce berie na vedomie informáciu starostu obce, Ing. Andreja 

Čopíka, o kontrole plnenia uznesení zo dňa 02.05.2024, 31.05.2024 a 20.06.2024. 

 

Uznesenie č 218/IX/2024, písm. B, bod 1: 

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce konštatuje, že:  

1. Uznesenie č. 193/V/2024, písm. C, bod 1 je splnené. 

2. Uznesenie č. 202/V/2024, písm. E, bod 1 je splnené. 

3. Uznesenie č. 213/VI/2024, písme. B, bod 1 je splnené. 

 

 

 

6. Návrh Rozpočtového opatrenia č. 5/2024/OZ - schválenie. 

 a) Dôvodová správa k Návrhu Rozpočtového opatrenia č. 5/2024/OZ. 

 b) Stanovisko Komisie finančnej a správy obecného majetku. 

 

Zapojenie finančných prostriedkov z rezervného fondu. 

Starosta obce informoval poslancov o potrebe zapojiť finančné prostriedky z rezervného fondu 

obce. Prostriedky budú použité na projektová dokumentácia na Parčík pri Obecnom úrade, na tento 

účel boli minulý rok odsúhlasené prostriedky, ale projektantka to v roku 2023 nestihla dokončiť, 

dokončila to v roku 2024. Keďže finančné prostriedky sa neminuli, prešli do rezervného fondu Ide 

o sumu 9.500,00 Eur. Druhým dôvodom zapojenia finančných prostriedkov z rezervného fondu je 

rekonštrukcia miestnej komunikácie – ulice Štefánikova, na ktorú už bolo odsúhlasených 60.000,00 

Eur a ešte je potrebných 20.000,00 Eur. Čiže by šlo o sumu 80.000,00 Eur. Jedna časť už bola 

zaplatená, ale kvôli druhej časti je vlastne pripravené rozpočtové opatrenie č. 5/2024/OZ.  

 

Uznesenie č. 219/IX/2024, písm. A, bod 1:  

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce prerokovalo zapojenie finančných prostriedkov z rezervného 

fondu obce vo výške 89 500,00 Eur na úhradu faktúry za Projektovú dokumentáciu – Revitalizácia 

verejného priestranstva pri OcÚ v Kovarciach a na úhradu faktúry za rekonštrukciu miestnej 

komunikácie – ulica Štefánikova. 

 

Ďalšie pripomienky zo strany poslancov neboli, starosta obce požiadal o hlasovanie za súhlas 

zapojenia finančných prostriedkov z rezervného fondu obce: 

Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ - 7 poslancov  

„proti“ – 0 poslancov  

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslanec 

Uznesenie č. 219/IX/2024, písm. C, bod 1:  

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce schvaľuje zapojenie finančných prostriedkov z rezervného 

fondu obce vo výške 89 500,00 Eur na úhradu faktúry za Projektovú dokumentáciu – Revitalizácia 

verejného priestranstva pri OcÚ v Kovarciach a na úhradu faktúry za rekonštrukciu miestnej 

komunikácie – ulica Štefánikova. 

 

a) Dôvodová správa k Návrhu Rozpočtového opatrenia č. 5/2024/OZ. 

Starosta obce informoval poslancov, že dôvodovú správu obdržali spolu s materiálmi na rokovanie 

Obecného zastupiteľstva. K dôvodovej správe neboli žiadne pripomienky, OZ berie uvedené na 

vedomie. 

Uznesenie č. 219/IX/2024, písm. B, bod 1:  
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Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce berie na vedomie dôvodovú správu k návrhu Rozpočtového 

opatrenia č. V/2024/OZ. 

 

b) Stanovisko Komisie finančnej a správy obecného majetku. 

Predseda Komisie finančnej a správy obecného majetku Bobula Daniel predniesol stanovisko, 

ktorým Komisia odporúča Rozpočtové opatrenie schváliť. Obecné zastupiteľstvo zobralo uvedené 

na vedomie. 

Uznesenie č. 219/IX/2024, písm. B, bod 2:  

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce berie na vedomie stanovisko Komisie finančnej a správy 

obecného majetku. 

Starosta obce otvoril rozpravu k tomuto bodu programu. Pripomienky k RO neboli, starosta obce 

požiadal poslancov o hlasovanie za schválenie RO č. V/2024/OZ. 

Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ – 7 poslancov  

„proti“ – 0 poslancov  

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov  

Uznesenie č. 219/IX/2024, písm. C, bod 2:  

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. V/2024/OZ. 

 

7. Sťažnosť pána Michala Vrbu. 

Starosta predniesol sťažnosť p. Vrbu, ktorú obec obdržala e-mailom dňa 30.08.2024. Starosta 

poznamenal, že pán Vrba má v obci prechodný pobyt, ale nie je vlastníkom spomínaných 

nehnuteľností. Sťažnosť pojednáva o rozpadajúcom sa betónovom plote, zanedbanej starostlivosti 

o pozemok, s čím súvisí aj šírenie škodlivého hmyzu a prítomnosť škodcov, nedostatočnú údržbu 

ovocných stromov. 

Hlavný kontrolór obce navrhol zavolať oboch účastníkov konania na Obecný úrad a riešiť to 

dohovorom – zmierovacím konaním. 

Poslanec Bobula P. uviedol, že by bolo vhodné ohlásiť p. Pisoňovú, ako majiteľku nehnuteľností.  

Starosta obce informoval, že v blízkosti pozemku je park a kaštieľ, ktorý je dlhodobo zanedbávaný. 

Volal s pánom Kseničom, ktorý má momentálne  nepriaznivý zdravotný stav. Pýtal sa ho na 

možnosť predaja, ale p. Ksenič ponecháva nehnuteľnosť svojim deťom. OZ berie uvedené na 

vedomie. 

Uznesenie č. 220/IX/2024, písm. B, bod 1:  

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce berie na vedomie sťažnosť pána Michala Vrbu, prechodne 

bytom 956 15  Kovarce 44 na susedný pozemok vo vlastníctve pána Petráka Petra. 

 

Starosta obce vyzval poslancov k hlasovaniu za zvolanie zmierovacieho konania podľa návrhu 

hlavného kontrolóra: 

Hlasovanie: prítomných 7 poslancov 

„za“ - 7 poslancov  

„proti“ – 0 poslancov  

„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Uznesenie č. 220/IX/2024, písm. C, bod 1:  

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce odporúča starostovi obce, Ing. Andrejovi Čopíkovi, zvolať 

zmierovacie konanie s majiteľmi daných pozemkov. 

 

 

 

8. Interpelácie poslancov. 

V tomto bode programu nevystúpil žiadny poslanec. 
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9. Rôzne 

Sťažnosť p. Ivana Kšinanta: 

Starosta obce informoval poslancov o podaní sťažnosti pánom Kšinantom Ivanom, ktorú podal 

osobne do podateľne Obecného úradu dňa 04.09.2024. Pán Kšinant podal sťažnosť na Ing. Martina 

Ďurišku, ktorý aj napriek ústnym napomenutiam páli odpad, z čoho vzniká hustý dym, nie je možné 

vetranie domu. Nakoľko s p. Ďuriškom nie je možná ústna dohoda, obracia sa na obec. 

Poslanec Buraj navrhol, aby sa Ing. Ďuriška upozornil listom. 

Uznesenie č. 221/IX/2024, písm. B, bod 1:  

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce berie na vedomie sťažnosť pána Ivana Kšinanta, bytom 956 15  

Kovarce 145 na suseda Ing. Martina Ďurišku vo veci pálenia odpadu na dvore.  

 

Uznesenie č. 221/IX/2024, písm. C, bod 1:  

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce odporúča starostovi obce, Ing. Andrejovi Čopíkovi, písomne 

upozorniť a vyzvať Ing. Martina Ďurišku, aby prestal susedov obťažovať dymom pri pálení 

biologického odpadu a začal využívať Zberný dvor v Kovarciach. 

 

 

Žiadosť o prerokovanie poplatku za komunálny odpad – Zuzana Žovincová: 

Starosta obce predniesol žiadosť Zuzany Žovincovej, ktorá nesúhlasí s výberom poplatku za 

komunálny odpad na základe počtu miest v reštaurácii.  

Poslanec Borovka sa informoval, či obe reštauračné zariadenia platia podľa počtu miest. 

Poslanec Buraj povedal, že ešte v roku 2022 platili podľa počtu a veľkosti smetných nádob, teraz 

na počet miest. 

Starosta obce informoval, že každý rok je možné VZN zmeniť, je ťažké nastaviť, aby to bolo 

spravodlivé voči všetkým, v roku 2025 majú zberové spoločnosti povinnosť mechanicko-

biologickej úpravy kom. odpadu. Všetky obce budú musieť k tomu pristúpiť. Táto úprava kom. 

odpadu si bude vyžadovať spaľovne, ale ich výstavby sú vždy sprevádzané petíciami od ľudí proti 

stavbe spaľovní, na Slovensku sú momentálne dve. Uvažuje sa o spaľovni v Handlovej, ale 

najbližšie k tomu má Šaľa. Tým pádom pribudnú náklady na prepravu. Avizované náklady 80-100 

Eur na tonu. Návrh nášho VZN visel 15 dní pred schvaľovaním, nikto ho nepripomienkoval. 

Poslanec Buraj – máme očipované smetiaky, treba to spustiť.  

Starosta obce – zberová spoločnosť nie je ochotná zabezpečiť autá s váhou. 

Poslanec Buraj – firma Envigeos z Nitry má autá s váhou, zároveň uviedol príklad obce, kde obec 

Veľké Uherce platí kom. odpad na nehnuteľnosť a zvyšok sa rozráta na počet rozvozov. 

Uznesenie č. 221/IX/2024, písm. B, bod 2:  

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce berie na vedomie Žiadosť o prerokovanie poplatku za 

komunálny odpad pre: Zuzana Žovincová, 956 15  Kovarce 459, IČO: 33987114. 

 

Uznesenie č. 221/IX/2024, písm. C, bod 2:  

Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce odporúča starostovi obce, Ing. Andrejovi Čopíkovi 

skontaktovať sa s majiteľkou reštaurácie a vyzvať ju k dodatku žiadosti, v ktorom bude konkrétny 

návrh na riešenie. 

 

 

Rozprava o príprave návrhu VZN Obce Kovarce o údržbe zelene, čistoty obce a kosenie 

trávnatých plôch: 

PhDr. Buchová –informovala starostu obce a prítomných poslancov, že si prešla podobné VZN aj 

iných obcí a bolo by vhodné, aby takéto VZN mala aj obec Kovarce, kde by bolo stanové, kto bude 

kosiť, ako si budú občania udržiavať stromy, ap. 



 

7 

 

Hlavný kontrolór požiadal PhDr. Buchovú, aby predpripravila podobné VZN vhodné na našu obce 

a koncepciu poslala starostovi, ktorý by to následne rozposlal poslancom, aby mali sa možnosť 

k tomu vyjadriť, prípadne niečo doplniť. 

 

➢ Ďalej PhDr. Buchová informovala poslancov o priebehu rady MŠ, prebehla voľba riaditeľky 

MŠ, zároveň poznamenala, že by bolo vhodné zabezpečiť novú nádobu pre plasty, vymaľovať malú 

triedu, kuchyňu, opraviť rohož pred kuchyňou. 

 

➢ Poslanec Bucha tlmočil žiadosť p. riaditeľky Základne školy o doplnenie vybavenia Školskej 

jedálne o robot na zeleninu či halušky. Z ušetrených finančných prostriedkov pani riaditeľka 

Základnej školy zabezpečila už riady do kuchyne, ale ešte by bolo potrebné zabezpečiť tento robot 

na zeleninu. Približná cena takého robota je cca 1.000,00 Eur.  

 

➢ Starosta obce informoval poslancov o: 

• ukončenej rekonštrukcii miestnej komunikácie - ulica Štefánikova. Nebolo možné uskutočniť 

doplnkové úpravy hneď kvôli vysokým teplotám, ale už je to spravené dobre.  

 

• prebiehajúcej oprave služobného auta. Čakalo sa na konkrétnu súčiastku, všetko pôjde z poistky 

– poistenie zodpovednosti zamestnanca za škodu spôsobenú zamestnávateľovi pri výkone 

povolania. 

 

• bytovkách – či sa môže znovu objednať firma, poslanec Buraj navrhol osloviť domácich 

živnostníkov, poslanec Bucha navrhol aj opravu podbitia. 

 

• Monitorovacej správe Materskej školy, kde cesta stále nie je vysporiadaná, majiteľ žiada 

o zámenu pozemkov, s čím starosta obce nesúhlasí, nakoľko už pozemok mali zaplatený, vhodnejšie 

by bolo podať určovaciu žalobu.  

 

• pani Belanovej, ktorá sa sťažuje, že jej pri daždi fŕka voda na plot, starosta obce navrhol 

možnosť zábradlia z plechu popri chodníku. Poslanec Borovka poznamenal, že či je vôbec možné 

tam urobiť zábradlie, poslanec Gregor navrhol počkať na žiadosť na vodozádržné opatrenia 

a záchytná nádrž by tento problém mala odstrániť.  

 

• priebehu 50. výročia Tribečanky, účastníci dostala upomienkové predmety, oslava bola na 

úrovni, boli aj priaznivé odozvy od účastníkov. 

 

• 80. výročie SNP – nová tabuľa na vojnový hrob na cintoríne. 

 

• vymenených poklopoch na prečerpávacích staniciach ČOV - 2 ks. 

 

• zakúpení 10-tich svetiel verejného osvetlenia. 

 

• akcii Kinobus, 7.9.2024 – budú sa premietať v kinosále kultúrneho domu tri filmy.  

 

• 15.9.2024 – hody, sú zabezpečené kolotoče, zabezpečí aj kosenie pri bocianoch. 

 

• probléme s vratným kalom na ČOV – Regionálna vodárenská spoločnosť opravila túto závadu. 
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15. Diskusia. 

V tomto bode programu neboli žiadne diskusné príspevky. 

 

 

 

16. Záver. 

Starosta obce Ing. Andrej Čopík poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil.  

 

 

 

 

 

 

V Kovarciach, dňa 05.09.2024 o 20:10 hod.  

 

 

 

  

Overovatelia: p. Miroslav Bucha                           ................................................... 

 

 

 

 p. Pavol Bobula                               ..................................................... 

 

 

 

Zapisovateľka: Mgr. Veronika Mikulová                  ................................................... 

 

 
 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

Ing. Andrej Čopík 

starosta obce Kovarce 


